
Sport, Cultuur, Recreatie en Toerisme 

Vorige week hebben we een discussie in de raad gevoerd over de situatie bij de AMBC. Erg 
vervelend zoals het gaat, maar begrip voor het college. We hoeven de discussie niet over te 
doen, maar herhalen dat het doel moet zijn dat de AMBC weer de gelegenheid krijgt om te 
crossen. Daar zullen gesprekken over volgen. De afspraken zoals verwoord in het 
coalitieakkoord geven geen reden tot onduidelijkheid over de intentie van de coalitie . 

Afgelopen jaar hebben wij ingestemd met kunstgras voor Rouveen, maar niet voor 
Staphorst. Wij willen graag sport promoten en wij vinden dat beide voetbalclubs voldoende  
en goede velden moeten hebben. Maar gezien de bedragen die afgelopen jaren al naar 
Staphorst gegaan zijn, hebben wij de afweging gemaakt dat men nog niet zo krap in de 
ruimte zit om afgelopen jaar al te investeren in kunstgras. Maar we hebben ook gezegd dat 
wanneer een structurele toename van leden en teams blijkt dat als gevolg daarvan aantal 
velden veel te krap is en wellicht in combinatie met dat anders het hoofdveld gerenoveerd 
zou moeten worden, wij open staan voor kunstgras in Staphorst. Maar nogmaals, het gaat 
erom dat de structurele toename van actieve leden en teams wordt aangetoond en volgens 
de geldende normen meer ruimte nodig is. Wij hebben begrepen dat de club hier 
momenteel onderzoek naar doet en wij zien komend jaar dit rapport graag tegemoet. 
 

 


